


CLASSIC DRIVER



1952 Mercedes-Benz 300 S - Cabriolet

Cabriolet

Price	USD 744 571 EUR 670 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1952	Interior colour	Other
Mileage	34 000 km / 21 127 mi	Condition	Used
Gearbox	Manual	Location	
Performance	110 kW / 150 PS / 148 BHP	Fuel type	Petrol
Drivetrain	2wd	Exterior colour	Black
		Car type	Convertible / Roadster
		Metallic	Yes

Description

Wir offerieren dieses sehr seltene (nur 203 mal produziert) und von unserer Firma perfekt restaurierte 1952 Mercedes-Benz 300S Cabriolet in originaler Auslieferungsfarbe Schwarz kombiniert mit beige-braunem Interieur sowie braunem Verdeck. Der Wagen wurde laut vorliegendem Mercedes-Benz Zertifikat am 28. Februar 1953 in die USA ausgeliefert und in 1987 von Frau Augenstein aus Karlsruhe wieder nach Deutschland importiert. Dem Verzollungsnachweis ist zu entnehmen, dass der letzte Vorbesitzer, Hr. Rick aus Palm Beach Florida stammte. Wir haben das Cabriolet im Laufe der letzten Jahre einer umfangreichen Vollrestaurierung unterzogen, so dass sich dieses nun wieder im perfekten Zustand präsentiert. Die Auslieferung erfolgt selbstverständlich mit Tüv und kompletter HK-ENGINEERING Auslieferungsinspektion. Matching numbers

We offer this very rare (only 203 times produced) and by our company perfectly restored 1952 Mercedes-Benz 300S convertible in original delivery color black combined with beige-brown interior

and brown top. According to the present Mercedes-Benz certificate, the car was delivered to the USA on February 28th, 1953 and by Mrs. Augenstein from Karlsruhe imported back to Germany in 1987. The customs clearance certificate indicates that the last previous owner, Mr. Rick came from Palm Beach Florida. Over the last few years, we have subjected the convertible to extensive full restoration, so that it is now in perfect condition again. The delivery will be of course with Tüv and complete HK-ENGINEERING delivery inspection. Matching numbers

****Standort:**** D 82398 - Polling

Bei Interesse wenden Sie sich an:

HK-ENGINEERING D 82398 - Polling

Martin Hinterstocker

unter Tel.: +49 881 925 609 24

Fax: +49 881 925 609 19,

martin.hinterstocker hk-engineering (.) com

Anschrift: Kirchplatz 1 82398 Polling

HK-ENGINEERING GmbH



Title Mr

First name Hans

Last name Kleissl

Kirchplatz 1

82398Polling-Oberbayern

Germany

Phone +49-8819256090

Fax +49-88192560919

<http://www.hk-engineering.com>

<https://www.classicdriver.com/en/car/mercedes-benz/300-s/1952/688765>

© Classic Driver. All rights reserved.